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Рис. 5. Фрагменты сцены предательства Иуды из церкви св. Иоанна в Гюльшехире (тур. Karşı Kilise):

а – центральная часть сцены; б – подпись в сцене; в – название сцены
Fig. 5. The fragments of the Judas’ Betrayal scene from the Saint Joann church in Gulshehir (turc. Karşı Kilise):

а – central part of the scene; b – signature in the scene; v – title in the scene
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Рис. 6. Фрагменты сцены Вознесения из церкви св. Иоанна в Гюльшехире (тур. Karşı Kilise):
а – верхняя часть сцены; б – подпись к святой Параскеве в сцене; в – фрагмент с надписью из сцены;  

г – фрагмент с надписью под гробом Христа из сцены
Fig. 6. The fragments of the Ascension scene in the Saint Joann church in Gulshehir (turc. Karşı Kilise):

а – upper part of the scene; b – signature to the Saint Paraskeva in the scene; v – the fragment with inscription from the scene; 
g – the fragment with inscription under the tomb of Christ from the scene
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Рис. 7. Фрагмент сцены в аду из церкви св. Иоанна в Гюльшехире (тур. Karşı Kilise)
Fig. 7. The fragment of the scene in the hell from the Saint Joann church in Gulshehir (тур. Karşı Kilise)

Рис. 8. Сцена с донаторами из церкви св. Иоанна в Гюльшехире (тур. Karşı Kilise)
Fig. 8. The scene with the donors from the Saint Joann church in Gulshehir (turc. Karşı Kilise)

Рис. 9. Подпись рядом с изображением св. Прокопия из церкви св. Иоанна в Гюльшехире (тур. Karşı Kilise)
Fig. 9. Signature near the image of the Saint Procopios from the Saint Joann church in Gulshehir (turc. Karşı Kilise)
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Рис. 10. Фрагмент с фрески со св. Еленой из церкви св. Иоанна в Гюльшехире (тур. Karşı Kilise)
Fig. 10. The fragment from the fresco with Saint Elena from the Saint Joann church in Gulshehir (turc. Karşı Kilise)

Рис. 11. Свиток с надписью из Темной церкви из Гёреме (тур. Karanlık Kilise)
Fig. 11. The scroll with the inscription from the Dark church from Goreme (turc. Karanlık Kilise)
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